
 
Protokoll fört vid årsmötet  

för IF Friskis&Svettis Västerås 

17 april 2024 
 

Plats: Rocklunda mötesrum 

Tid: 18:00 

Närvarande: 22 medlemmar 
 
 

 
§1 Årsmötet öppnas  

Styrelsens ordförande Mathias Tedenbring hälsade alla välkomna och öppnade årsmötet. 
 

§2 Fastställande av röstlängd 
Alla närvarande skrev på närvarolista, tillika röstlängdslista.  22 st medlemmar närvarade. 
 

§3 Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 2024 
Till ordförande för årsmötet valdes Heidi Maria Wallinder och till sekreterare valdes 
Ingrid Meissner. 

 
§4 Val av två protokolljusterare tillika rösträknare som jämte ordförande skall justera protokollet  

Årsmötet valde Åsa Kjellin och Yvonne Wauge till justerare. 
 

§5 Fråga om mötet utlysts på rätt sätt 
Sarah Nääf, verksamhetschef, gick igenom hur och när kallelse till årsmötet och handlingar har 
lagts ut. Alla aktuella datum har funnits på hemsidan enligt föreningens stadgar.  
Årsmötet beslutade att kallelser, information om tid för motioner har följt F&S Västerås 
stadgar. 

 
§6 Fastställande av dagordning och procedurregler 

Ordförande, Heidi Maria Wallinder, gick igenom dagordning och procedurregler för alla 
närvarande.  
Årsmötet beslutade att godkänna dagordning och procedurregler. 

 
§7 Uppföljning av föregående årsmötesprotokoll 

Årsmötet beslutde att föregående årsmötesprotokoll läggs till handlingarna. 
 

§8 Genomgång av; 
a. Styrelsens verksamhetsberättelse 2023 

Styrelsens verksamhetsberättelse för 2023 gicks igenom av verksamhetschef Sarah Nääf.     
Handlingarna finns på hemsidan. 

 
b. Styrelsens förvaltningsberättelse för det senaste räkenskapsåret 
Styrelsens förvaltningsberättelse samt balans- och resultaträkning för 2023, gällande Träning 
i Västerås AB och IF Friskis och Svettis Västerås, gicks igenom av styrelsens kassör, Linnéa 
Albertsson 
Resultat -860 t kr I AB, vilket innebär ett överskott gentemot budget.  
För IF har föreningen ett överskott på drygt 702 t kr. 
Totalt resultat (AB och IF tillsammans) på – 157 720 kr.   
Verksamheten har ett fritt eget kapital på 5,9 miljoner. 
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§9 Revisorernas berättelse 
Revisor, Katarina Nygren, presenterade sin granskning av styrelsens arbete för verksamhetsåret 
2023.  
Katarina konstaterade att årsredovisningen ger en rättvis bild av verksamheten och  
rekommenderar att årsmötet fastställa årsredovisningen.  
Katarina rekommenderar årsmötet att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen. 

 
§10 Fastställande av balans- och resultaträkning 

Årsmötet beslutade att fastställa balans-och resultaträkning enligt ovanstående. 
 

§11Beslut om ansvarsfrihet för styrelseledamöter 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2023 av årsmötet. 
 

§12 Fastställande av medlemsavgift 
Styrelsen föreslår oförändrad medlemsavgift, 100 kr per år. 
Årsmötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag; 100 kr 

 
§13 Behandling av och beslut om inkomna propositioner 

En proposition har inkommit gällande en stadgeändring; från kalenderårsmedlemskap till rullande 
medlemskap på 12 månader (medlemskapet följer träningskort).  
Propositionen presenteras av styrelsens ordförande, Mathias Tedenbring. 
Årsmötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag – att övergå till rullande medlemskap 
och göra vederbörlig stadgeändring. 

 
§14 Behandling av och beslut om inkomna motioner 

Inga motioner har inkommit inom given tidsram 
 

§15 Presentation av verksamhetsplan och budget för innevarande verksamhetsår 
● Verksamhetschef Sarah Nääf presenterade verksamhetsplanen för 2024. Fokusområden är: 

Ekonomi, Medlemmar, Funktionärer & Anställda, Lokaler & Anläggningar, Utbud samt 
Marknadsföring & Kommunikation. Alla handlingar finns på föreningens hemsida. 

● Styrelsens kassör, Linnéa Albertsson presenterade budget för 2024. Budgeterat antal medlemmar 
för 2024 är 18 000.  

o Förslag till budget för Träning i Västerås AB är ett resultat på -2 141 431 kr.  
o För Förening IF Friskis och Svettis är förslaget på + 772 370 kr. 

Sammantaget i båda delarna blir budgeten ett underskott på ca -1,4 miljoner kr för 2024. 
 
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsplan och budget för 2024. 
 
§16 Beslut om arvode för revisorer och styrelsen 
Förslag: Att arvode till auktoriserade revisor sker enligt räkning, 
Oförändrat arvode för styrelsen, dvs inget arvode. 
Årsmötet beslutade i enlighet med förslag. 
 
 
§17 Val av föreningens ordförande, tillika styrelseordförande för en tid av ett år  
Valberedningens förslag på val ordförande för 1 år, var Marie Gunnarsson. 
 
Årsmötet beslutade att godkänna valberedningens förslag och välja Marie Gunnarsson som 
ordförande på 1 år. 
 
§18 Val av tre ordinarie ledamöter för en tid av två år 
Som ordinarie ledamöter kvarstår under 1 år: 
Alva Mattsson 
Birgitta Törnblom  
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Omval, 2 år 
Tobias Härnström – fyllnadsval 
Ingrid Meissner,  

 
Nyval: 
Patrik Kalander 
Carina Sundquist 
 
Val av suppleant för en tid av 1 år: 
Mats Peterson, fyllnadsval 
 
Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

 
 
§19 Val av en revisor och en revisorssuppleant för en tid av ett år, av vilka en ska väljas till 
sammankallande. Ordinarie revisor ska vara auktoriserad 

Förslag:  
Katarina Nygren, omval 1 år 
Revisorssuppleant Marita Lyckstedt, omval 1 år 
 
Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

 
 
§20 Fastställande av valberedningens arbetsordning 

Årsmötet beslutade att godkänna valberedningens arbetsordning. 
 

§21 Val av fem ledamöter till valberedningen för en tid av ett år, av vilken en ska väljas 
till sammankallande 
Förslag: 
Monika Kahande, sammankallandeö. Omval 1 år 
Anders Fallgren, omval 1 år 
Jan-Ove Svensson, omval 1 år 
Marie Johansson, omval 1 år 
Nina Wennhall, omval 1 år 

 
Årsmötet beslutade i enlighet med ovanstående förslag 

 
§22 Övriga frågor 

Fråga nr 1 kring från medlem:  
● Önskemål uppkom om att få en presentation av föreslagen styrelse i samband med att 

årsmöteshandlingarna läggs ut på föreningens hemsida. 
Årsmötet stödjer det förslaget och ger den nya styrelsen och valberedningen i uppdrag att ta 
med sig frågan. 

 
Fråga nr 2 från medlem: 

● Hjärtstartare saknas på Klockartorpet, är det ok är det är så? 
Årsmötet gav i uppdrag till styrelsen att se över den frågan under verksamhetsåret för att se om 
det är möjligt att installera en sådan under året. 
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§23 Avslutning av årsmötet 
 
 

 
 
Ordförande avslutar mötet och tackar för visat engagemang. 

 
 
 
 
 
 
_____________________________   __________________________________ 
 
Heidi Maria Wallinder, ordförande    Ingrid Meissner, sekreterare 
 
 
 
_____________________________   ___________________________________ 
Yvonne Wauge, justerare    Åsa Kjellin, justerare 
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